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Respostes a la Ciutadania de CiU al Ple de 21/11/2007 
 
Registre 19908 
Sr. Luis M. Fernández del Campo  
Preguntes al grup de govern municipal i als grups de l’oposició. 
 
El pasado 15 de mayo, a las 14:15, en plena campaña electoral, llamaron 
al portero automático de mi finca, identificándose como “Correo del 
Ayuntamiento”. Inmediatamente, bajé a recoger en el buzón el citado 
correo, encontrándome dos folletos: el anuncio de un concierto en Santa 
Magdalena, y el programa electoral del PSC de Esplugues, con las 60 
medidas propuesta por la candidata Pilar Díaz. 
He confirmado con otros convecinos y amigos en nuestra ciudad que el 
doble reparto citado se ha efectuado igualmente en otros barrios, y en 
iguales condiciones (Identificándose como “Correo del Ayuntamiento”), 
por lo que la entrega efectuada en mi portal no es una casualidad, sino 
que corresponde a un mismo patrón. A la semana siguiente, también e 
campaña electoral, volvió a suceder lo mismo, pero entonces con la 
información de  una exposición y con la revista “La Rosa de Esplugues, 
del PSC. 
 
Este extraño sistema de reparto me provoca una duda, que espero me 
resuelvan uds. el grupo de gobierno, como gestores; y la oposición como 
controladores; de los fondos públicos del Ayuntamiento. Entiendo que en 
el Ayuntamiento constará claramente los servicios contratados con la 
empresa de reparto, al igual que en el PSC, y se podrá aclarar fácilmente 
este suceso. 
 
De las siguientes opciones , ¿cuál es la real?  

a) Se trata de un mailing costeado por el PSC para el envío de su 
programa electoral, y se ha aprovechado para repartir la 
información sobre el concierto en Santa Magdalena. 

b) Se trata de un mailing costeado por el Ayuntamiento para informar 
del concierto en Sta. Magdalena, y se ha aprovechado para repartir 
publicidad del PSC. 

c) Se trata de un envío mixto, costeado a partes iguales por el 
Ayuntamiento y por el PSC, dado se trata de reducir coste en 
ambas instituciones 

d) Otra opción a determinar. 
 
Como ciudadano, me preocupa gravemente que los fondos municipales 
se puedan haber utilizado en beneficio de la campaña electoral de un 
partido concreto, y no para dar un servició a todos los ciudadanos de 
Esplugues. Es por ello que les ruego una respuesta concreta, y si se 
hubiera producido un comportamiento irregular en la gestión de fondos 
municipales se tomen las medidas oportunas.  
 
Bé, sobre aquesta pregunta, evidentment no ens posicionarem per cap de les 
opcions, per que directament és que no ho sabem. El que sí que està clar és 
que, a diferència del que li passa a Esquerra Republicana, com el nostre grup 
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polític, en unes eleccions també va demanar contractar aquesta empresa i 
quan vàrem entregar tot el material, ens el van tornar al cap d’uns dies, en 
plena campanya electoral, dient que és que tenien molta feina a l’Ajuntament. 
Per tant, l’Ajuntament dóna molta feina.  
 
Però bé, més enllà d’això, sí que és veritat, jo vull creure que la resposta que 
doni el govern municipal al respecte ens aclarirà aquesta incertesa, i bé, en cas 
que no fos així, potser sí que caldria que l’oposició activés la seva maquinària i 
miréssim d’aclarir aquest tema, hi insisteixo, sempre que el govern municipal no 
fes la feina que els hi correspon, entenem, i no doni la informació corresponent. 
 
Registre 19909 
Sr. Luis M. Fernández del Campo  
Preguntes al grup de govern municipal i als grups de l’oposició. 
 
Consejo de la Agrupación Local de Ciutadans – Partido de la Ciudadanía – 
Baix Llobregat Sud. 
Recientemente se ha venido produciendo en diversas localidades de 
Cataluña una serie de desagradables incidentes, que afectan al normal 
clima de convivencia, y a la imagen de las instituciones y de los legítimos 
representantes de los ciudadanos, algunos de ellos muy graves, como las 
amenazas de muerte al presidente de Ciutadans (D. Albert Rivera), a 
miembros del Consejo General del Poder Judicial, la bomba instalada en 
la sede de ICV en Sant Andreu, las quemas de fotografías del Jefe del 
Estado, etc. 
 
Y aunque afortunadamente en Esplugues no tenemos que lamentar 
comportamientos incívicos en este sentido, solicitamos al grupo 
municipal socialista y a los demás grupos políticos representados en este 
consistorio, su condena en concreto a las amenazas realizadas a D. Albert 
Rivera (presidente  de Ciutadans – Partido de la Ciudadanía), y en general 
a toda forma de violencia contra representantes electos, y contra los 
símbolos del Estado. 
 
Bé, jo és que matisaria especialment el que són les amenaces fetes al diputat 
Rivera, del que és concretament el símbol del Rei. És evident que qualsevol, ja 
ho avançava el regidor Figueras, qualsevol manifestació de violència i de falta 
de respecte i d’un comportament incívic sobre qualsevol persona, més enllà de 
la seva condició de president d’un partit polític o de diputat, home, és 
condemnable, i per tant Convergència i Unió no té cap mena de consideració 
en no condemnar aquest tema. Sobre el tema, més concretament, dels símbols 
de l’Estat, doncs home, no deixen de ser símbols i una cosa és que es fes un 
atac personal contra la persona en concret, però, evidentment, sent un càrrec 
públic o una persona pública, i en aquest cas vostè cita al cap de l’Estat, doncs 
jo entenc que també entra dins la normalitat democràtica que hi hagi una 
divergència ideològica, una voluntat, més que una voluntat un desig de pensar 
diferent absolutament, no compartir el símbol que representa en aquest cas el 
cap de l’Estat i per tant doncs bé, criticar o en aquest cas cremar la imatge del 
Rei, doncs home, jo no hi veig el problema que sí que pot donar-se en el cas de 
l’amenaça directament al Sr. Rivera.  
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En qualsevol cas, també és veritat que en països desenvolupats, i penso ara 
mateix en Gran Bretanya, quan s’ha cremat algun cop o s’ha fet alguna crítica 
ferotge contra el cap de l’Estat, en aquest cas la Reina Isabel, doncs no hi ha 
hagut cap mena de persecució judicial, cosa que a l’Estat Espanyol sembla que 
encara siguem preconstitucionals. Aquest és una mica el posicionament nostre. 
 
Registre 22125 
Sr. Iscle Pladellorens 
Per PP, ICV, CiU, ERC 
 
En cada Sessió plenària hi ha algun dictamen o proposta en què 
l’oposició en ple no recolza la postura de l’equip de govern, ja sigui 
mitjançant un vot negatiu o una abstenció. Per exemple en el passat ple 
en el punt 24 “Dictamen proposant la sol·licitud d’un préstec per finançar 
inversions consignades en el Pressupost Municipal en vigor” ER, CiU i 
ICV hi van votar en contra i el PP es va abstenir, i en el mateix ple els 
punts relatius a les taxes i al l’IBI (des del 9 al 23) tota l’oposició hi va 
votar en contra. 
Després de dir NO, es fa alguna altra cosa? 
Quan tota l’oposició coincideix en una votació, què es fa en defensa 
d’aquesta postura tant a nivell de partir com en conjunt? 
 
Bé, en part coincideixo amb la reflexió que fa el regidor Figueras, i el que és 
evident és que més enllà que es puguin presentar al·legacions, o que fins i tot 
es pugui fer difusió del posicionament polític de cadascú, hi ha una cosa 
evident, i és que, on és el Senyor, la Sra. Pladellorenç?, el que està clar és que 
bé, l’aritmètica és la que és, perdó, Sra. Carbonell, disculpi, he dit Sra. 
Pladellorenç, l’aritmètica és la que és. (Se senten veus) Ja ho sé, però veig que 
el Sr. Pladellorenç no hi és, i com que veig que la senyora del Sr. Pladellorenç 
sí que hi és, doncs responc entenen que en un moment donat li traslladarà la 
nostra resposta. Bé, el que deia, més enllà de tota aquesta campanya que es 
pugui fer de difondre els beneficis o els perjudicis que pugui suposar votar en 
un determinat sentit, i el fet de poder presentar al·legacions, com plantejava el 
regidor Figueras, doncs bé, el que està clar, i aquí és on anava, és que 
l’aritmètica és la que és, i que per tant, l’única solució que pot quedar és 
intentar arribar a una negociació en algun tema, per que això es corregeixi en el 
futur.  
 
Ara bé, si no s’ha aconseguit la negociació, ja no només de vegades per manca 
de voluntat de l’equip de govern, també és possible per que per algun motiu la 
mateixa oposició, en aquest cas parlem per nosaltres, no vàrem fer bé la feina, 
no vàrem plantejar correctament el tema o mil històries més, però bé, en 
qualsevol cas l’aritmètica és la que és, i per tant, no ens queda molta més opció 
tampoc que intentar-ho negociar. 
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Registre 22127 
Sra. Núria Roig Mariana 
Sra. Elisabet Millà 
Sr, Jordi Raventós 
Sra. Mª Teresa Carbonell 
Per PP, ICV, CiU, ERC 
 
Què pensen de l’actitud que ha pres el grup socialista respecte el cas de 
l’ex cap de la policia local Jesús Kiercheben de no presentar-se com 
acusació particular? Pensen fer alguna cosa? 
 
Bé, en aquesta pregunta, de la Sra. Millà, Raventós, Carbonell i Roig, aviam, 
nosaltres, des del primer moment, ja en la primera situació irregular en la que 
es va veure involucrat el Sr. Kiercheben, Convergència i Unió va demanar que 
es posés aquesta situació en mans del cos dels Mossos D’Esquadra i en mans 
de la Direcció General de Seguretat Ciutadana, per que enteníem que, per 
aclarir la situació, la primera inicial, era molt més efectiu que fos una persona 
de fora la que pogués arribar a unes conclusions i que de fet ja hi ha una secció 
del cos de Mossos d’Esquadra que s’ocupa de tots aquests temes de conflictes 
interns de policies locals, i per tant, en aquest sentit, vàrem demanar a la 
primera irregularitat en que es va trobar el Sr. Kiercheben pel mig que es posés 
en mans dels Mossos d’Esquadra, a la petició de la qual, el partit Socialista, 
molt legítimament, va dir que no, que no hi estaven d’acord. 
 
De fet, en aquesta darrera irregularitat on s’ha vist afectat el Sr. Kiercheben, 
doncs també en una junta de portaveus, on se’ns va comunicar oficialment tot 
el que havia succeït, Convergència i Unió, per segon cop consecutiu, va 
demanar un altre cop que es posés en mans de Mossos d’Esquadra, en mans 
de la Direcció General de Seguretat Ciutadana, principalment per que si un 
company ha de fer algun comentari o algun tipus de manifestació incòmoda 
davant d’algun superior o davant d’un altre company, evidentment sempre 
estarà molt més condicionat que si una persona aliena al cos duu a terme una 
investigació, que entenem que seria molt més efectiva i molt més transparent, i 
per tant, facilitaria molt més aquesta dignificació de la policia que abans 
comentava el Sr. Figueras.  
 
I per tant, en base a tots aquests plantejaments que estic exposant, no 
compartim que el Partit Socialista, en aquest cas, hagi optat per, diguem-ne, 
tirar terra, amagar, donar-li elements poc transparents a aquest tema, per que 
entenem que allò més eficient hagués estat que s’hagués posat en mans 
d’aquesta secció de Mossos d’Esquadra, i per tant, això no ho trobem correcte.  
 
Ara bé, també es veritat, diguin-se les coses pel seu nom, que d’altra banda 
entenem que és l’obligació que també tenia aquest equip de govern, i era 
suspendre, evidentment, de feina a aquest senyor. Ara bé, el que està clar és 
que hem tingut darrerament una reunió, on se’ns han donat notícies i que en tot 
cas esperem ben aviat tenir una segona reunió, per poder depurar 
definitivament aquest tema. 


